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Spørsmål frå fylkesutvalet sitt møte 23.05.17 - driftskostnader bybane til 
Fyllingsdalen og Åsane 
 
I møteboka frå fylkesutvalet 23.05.17 er det teke inn følgjande: 
 

«Silje Hjemdal (Frp) stilte slikt spørsmål (b) til fylkesordføraren: 
 

«Spørrer har gjentatte ganger etterlyst kostnadsestimat på forventede driftskostnader for 
bybane til Fyllingsdalen og Åsane. 
 
Det bes om at slik oversikt legges frem for fylkestingets representanter før vedtak om 
bymiljøavtale og bompengefinansiering av denne. 
 
Kan fylkesordføreren sørge for at dette blir gjort?» 

 
Det vil verte lagt fram skriftleg svar i seinare møte. 

 
 
 
 


